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DÓC  KÖZSÉG POLGÁRMESTERÉTŐL 
 6766 Dóc, Alkotmány u. 17. 

/Fax: 62/270-231        e-mail:  onkormanyzat@dockozseg.hu 
 

Ikt.sz.: 54-6/2019. Tárgy: Beszámoló a képviselő-testület jogkörében 

a két ülés között kiadott döntésekről, 

utasításokról, fontosabb tárgyalásokról 

 

Dóc Község Képviselő-testülete 

részére 

 

D ó c 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 
 

 

I. Átruházott hatáskörben hozott intézkedés   
 

Átruházott hatáskörben az utolsó soros képviselő-testületi ülés óta az alábbi intézkedések történ-

tek: 
 

2018. december hónapban 

– rendkívüli települési támogatás gyermekek ellátásához 7 család részére 50 000 Ft.-, 

− átmeneti krízishelyzet enyhítésére települési támogatás 2 fő részére 10 000 Ft.- 

 

2019. január hónapban 

 

− átmeneti krízishelyzet enyhítésére települési támogatás 4 fő részére 40 000 Ft.- 

 

II. Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről  
 

December hónap elején több lakos – elsősorban azok, akik abban az utcákban laknak, ahol 

járdafelújítás zajlott – irodámban, utcán, boltban elmondták, hogy nem értik, hogyan lehetséges, 

hogy két ingatlan előtt az autóbejáró is kibetonozásra került. Ekkor kértem a vállalkozót, hogy 

szíveskedjen megkeresni. A vállalkozó a kérésemnek eleget tett. Elmondta, hogy valóban két 

ingatlan előtt az autóbejáró is kibetonozásra került, erről a dokumentumokat át fogja küldeni. A 

dokumentumokat (megrendelő, számla) át is küldte.  

December hónapban több alkalommal tárgyaltam Makra Sándor úrral a Berill Invest ügyvezetőjével 

a két TOP-os pályázat lebonyolítása miatt. Részletesen átbeszéltük a harmadik TOP-os pályázatot 

is, annak a kezdését és arról is szó esett, hogy milyen munkálatokat tud majd elvégezni az 

önkormányzat. 

Decemberben részt vettem az óvodai karácsonyon, a gyerekek nagyon kedves műsorral 

kedveskedtek, átadtam a DKE ajándékát, nagy volt az öröm.  

Decemberben a Belügyminisztérium elbírálta a rendkívüli támogatásra beadott pályázatunkat, 

amelyre 3,8 millió forintot kaptunk. Az összeget átutaltuk a Sándorfalvi Közös Önkormányzati 

Hivatalnak. Ezt követően levélben kértünk még támogatást, amelyet elutasítottak.  

Ugyancsak decemberben utaltuk át a „Tiszta Víz” Ivóvízminőség-javító Társulásnak a 977.729 -Ft-

ot, amely szállítói tartozás címen került átutalásra.  

 

2018. december 2. Adventi gyertyagyújtás 

2018. december 08. szombat Mikulás Futás – Dr. Sipos Cintia szervezésében. 
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2018. december 9. Adventi gyertyagyújtás. 

2018. december 10. Véradó Nap, ahol 10 fő jelent meg és a 10 fő adott is vért..  

2018. december 11. Családgondozó bejárás –TOP-4.2.1-15 Szociális alapszolgáltatások infrastruk-

túrájának fejlesztése pályázat keretében történő beruházás. 

2018. december 13. Dr. Kiss Rigó László püspök úrral folytattam eredményes megbeszélést az 

óvodai TOP-1.4.1-15-CS1-2016-00028 azonosítószámú pályázattal kapcsolatban és a hiányzó ösz-

szeg felét támogatásként biztosítja részünkre az egyházmegye. 

2018. december 16. Adventi Gyertyagyújtás 

2018. december 14. Falukarácsony - sajnos nagyon hideg volt, így nagyon kevesen tisztelték meg a 

rendezvényt, de akik eljöttek, ők vélhetően jól érezték magukat. A rendezvényen részt vett Farkas 

Sándor képviselő úr is. Műsort a Talent Énekstúdió adott. A rendezvényt támogatta: Bakó Beáta, 

Biczók Imre, Ferropharma Kft., Ficsor Zoltánné, Karotin Kft., Gyalog Attila, az ÉP-SZÉP-HÁZ 

Szociális Szövetkezet részéről és Tóth Margit polgármester asszony. Így a falukarácsony rendezés-

ének költsége nem terhelte a település költségvetését. 

2018. december 23. Adventi Gyertyagyújtás. 

2018. december 19. 2018. évben született gyermekek megajándékozása- vásárlási utalványok átadá-

sa, majd ezt követően a kerékpárút építésével kapcsolatos szerződések aláírása. 

2018.december 19. Jakab Józseffel aláírásra került az adásvételi szerződés, a telek vásárlás összegét 

már át is utalták. 

2018. december 21. közfoglalkoztatottak köszöntése, karácsonyi csomagok átadása, valamint Sán-

dorfalván karácsonyi ünnepség, majd 18:00 órától Balástyán a Vadásztanya étteremben dóci kará-

csonyi ünnep. 

2018. december 27. dr. Halasi Barbara ügyvéddel adásvételi szerződések aláírása - Bitóné Ficsor 

Boglárka és Bitó Attila telekvásárlása 

 

Január hónnapban folyamatosan figyelemmel kísértük a tanyagondnokkal a külterületen élő 

emberek életkörülményeit. Január 4.-én 6 főnek vittek ki vágott fát, mert egyáltalán nem volt 

tüzelőjük. Krízis helyzetre tartalékolt tűzifából tudtunk adni. Szintén január hónapban 

engedélyeztem a tanyagondnoknak, hogy egy fiatal házaspár két óvodáskorú gyermekét naponta 

behozza az óvodába, mert az anyuka szült.  

Nemcsak a tanyagondnok, hanem a traktorosunk és a közfoglalkoztatottak is több alkalommal 

megtekintették a külterületi utakat. Itt szeretném megjegyezni, hogy a hóesés semmiféle problémát 

nem okozott. A közfoglalkoztatottak Soós István irányításával már hajnali négy órától takarították a 

kül – és belterületi buszvárókat. 

Január 21.-én interjút adtam a Délmagyarországnak a 2018. év értékeléséről. 

Január 30.-án megbeszélés volt a pályázatokkal kapcsolatosan. Ezen részt vettek a pályázatíró 

kollégák és a jegyző asszony.  

 

Február 6-án aláírásra került a Szeged-Csanádi Egyházmegyével a támogatási szerződés 5.076.743 

Ft. összegben, a „Foglalkoztatás és az életminőség javítása a dóci óvoda fejlesztésével” című TOP-

1.4.1-15-CS1-2016-00028 azonosítószámú pályázatból a Szent Ágoston Katolikus Általános Iskola 

és Óvoda dóci óvodájának akadálymentesítésének és konyhatechnológiai fejlesztésének többlet 

forrás igényéhez. 

 

Ugyanezen a napon megbeszélést hívtam össze, egy 20 oldalas ismertető megírására, amely Dócról 

szól, ugyanis megkeresést kaptunk Székelyföldről, Csekefalváról – szeretnék, ha 

testvértelepülésünk lehetnének. Ehhez kértem az óvoda, iskola, könyvtár segítségét. 

Február 7.-én hivatalomban fogadtam Farkas Sándor képviselő urat. Az aktualitásokról 

beszélgettünk.  

Február 9.-én a DKE szervezésében önkéntesek takarították a Családgondozót! 

 

 

 

 



 4 

……/2019. (II.13.) Kt. határozat 

 

 

 

Határozati  javaslat 
 

 

Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester 

beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a két ülés között ki-

adott döntésekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról elfogadja.  

 

 

 

 

 

D ó c, 2019. február 11. 

 

 

 

 

          Tóth  Margit  s.k. 

          polgármester 


